
Zápis č. 7 

z on-line jednání školské rady ze dne 4. 5. 2021 

 
 

Přítomni: Mgr. Jaroslava Studničková 

        Mgr. Miroslav Sedláček 

                  Bc. Zdeněk Šuster 

                  Nemcová Miroslava 

                    

 

Program: 1. Nové volby do školské rady (podzim 2021) 

                  2. Info o úpravách vzdělávacího plánu 

                  3. Dotaz p. Šustera na distanční výuku 

                  4. Podnět p.u. Sedláčka 

 

 

1.  Volby do ŠR - podle epidemiologické situace – na třídních schůzkách nebo on-line. 

2. MŠMT upravuje vzdělávací plán – více hodin informatiky. 

3. Dotaz se týkal informací, jestli se všichni žáci zapojily do distanční výuky a jak 

pedagogové vše zvládali. P. ředitelka a pedagogové měli informace o všech žácích, 

zapůjčeno školou bylo několik notebooků. 

     Žáci se připojovali přes TEAMS, ŠKOLA-ONLINE, několik žáků dostávalo úkoly 

poštou. Občas byl problém s připojením, žáci i pedagogové, výpadky sítí. Spolupráce 

s rodinami byla většinou dobrá, několik rodin nespolupracovalo. 

     Snaha o zapojení žáků do „Výzev“, motivace odměnami… ze začátku fungovalo, ke 

konci už méně. Ještě se nechá výzva „Rozhýbejte Chotěšov“. 

4. P.u. Sedláček dal podnět na zapojení rodičů do chodu školy – promyslet do příští 

schůzky ŠR. 

 

     Další jednání školské rady bude svoláno koncem školního roku, buď on-line nebo 

setkáním členů, podle epidemiologické situace. 

 

 

 

 

V Chotěšově 4. 5. 2021                     Zapsala: Miroslava Nemcová 


